

## ESSZ (Q)

## Effective Site Safety Training and Instructing Techniques Course 工地安全培訓及指導技巧課程

Techniques in Effective Instruction and Induction; Specific Needs of Trainers; Preparation and Uses of Visual Aids and Equipment for Training; Evaluation of Effectiveness of Training; Content for Induction Training.

有效的指導技巧;訓練員應有特質;視聽教學器材之準備和應用;評估訓練的有效性;導引課程的內容。

Lecturer	Professionals, HKIC Lecturers
講師	專業人士、香港建造學院講師
Medium of	Cantonese with English handouts
Instruction	廣東話
授課語言	
Mode of	Part-time day 日間課程 : 09:00-17:00
Attendance	
授課形式	
Duration	7 hours x 2 days
授課期	7小時 x 2天
Commencing 開課日期	To be confirmed 待定 (Saturday 週六)
Venue	HKIC, Kwai Chung Campus, 7-11 Kwai Hop Street, Kwai Chung
上課地點	香港建造學院 葵涌院校 葵涌 葵合街 7 至 11 號
Admission	(i) Safety Manager, Safety Officer, Senior Safety Personnel
Requirements	(ii) Employer's nomination is preferred
入學條件	(i) 安全經理、安全主任、高級安全人員
	(II) 獲僱主推薦者優先考慮
Award of	Attended the whole course and completed the class presentation as required
Certificate	出席整個課程及必須完成課堂內的練習要求
證書頒發	
Course Fee	\$1,500.00
課程費用	
Enquiry	2100 9000(Service Hours 服務時間: 09:00 – 13:00; 14:00 – 17:00)
查詢課程	
Recognition	Competent Trainer for Safety Induction Training as per the Government Contractual
資格承認	Requirements. Registered Safety Officer may select this course for their CPD requirements.
	成為有關工務工程合約內要求的安全導引課程合資格訓練員。註冊安全主任可選擇此課程以符合其延續專業進修的要求。
Application	Please click onto the online application system (OPAS) and complete the form and payment
報名	online 24/7.
	請點擊網上報讀系統(OPAS),在線上填妥申請及完成付款